

## SOSYAL SİGORTA GELİR BASAMAKLARI

**01/01/2026 tarihinden itibaren geçerli gelir basamakları**

### K.T.Sosyal Sigortalar Yasası

| TL              | TL             | TL             | TL             |
|-----------------|----------------|----------------|----------------|
| 1)60,618.00     | 8) 131,369.00  | 15) 214,360.00 | 22) 351,583.00 |
| 2) 79,933.00    | 9) 137,162.00  | 16) 235,480.00 | 23) 375,833.00 |
| 3) 87,967.00    | 10) 152,709.00 | 17) 249,363.00 | 24) 400,081.00 |
| 4) 94,474.00    | 11) 160,473.00 | 18) 267,430.00 | 25) 424,326.00 |
| 5) 102,156.00   | 12) 170,893.00 | 19) 284,976.00 |                |
| 6) 114,425.00 * | 13) 186,916.00 | 20) 303,090.00 |                |
| 7) 121,662.00   | 14) 202,673.00 | 21) 327,335.00 |                |

### Sosyal Güvenlik Yasası

| TL               | TL             | TL             |
|------------------|----------------|----------------|
| 1)60,618.00      | 8) 194,661.00  | 15) 328,604.00 |
| 2) 79,765.00     | 9) 213,774.00  | 16) 347,785.00 |
| 3) 98,966.00     | 10) 232,948.00 | 17) 366,903.00 |
| 4) 118,074.00 ** | 11) 252,027.00 | 18) 386,043.00 |
| 5) 137,162.00    | 12) 271,170.00 | 19) 405,179.00 |
| 6)156,352.00     | 13) 290,339.00 | 20) 424,326.00 |
| 7)175,487.00     | 14) 309,457.00 |                |